
 

KICK OFF MEETING 1 MAART 2021 
 

Inleiding door Jo De Cock, administrateur generaal RIZIV 

Mijnheer de minister, 

Dames en heren, 

 

Vandaag is een cruciale dag voor de toekomst van de verzekering 

geneeskundige verzorging. We geven het startschot voor een proces waarbij 

we in cocreatie willen bouwen aan een agenda voor de toekomst. Vele 

organen en werkgroepen zijn op deze meeting uitgenodigd om te informeren 

over het waarom en het hoe van dit intiatief. 

Gelet op de uitdagingen waarvoor de verzekering geneeskundige verzorging 

zich geplaatst ziet zoals de adequate organisatie en de financiering van de zorg, 

de demografische verschuivingen- vergrijzing en de grotere diversiteit van de 

bevolking - , de technologische mogelijkheden, de zich wijzigende 

morbibiditeitspatronen  is het noodzakelijk de nodige orientaties en acties uit 

te tekenen die moeten toelaten hierop een adequaat en een concreet 

antwoord te bieden. 

Tijdens deze Covid crisis is duidelijk geworden dat in ons zorgsysteem moet 

worden bijgeschakeld en dat een aanpak gebaseerd op het principe business as 

usual geen uitkomst zal bieden. 

Sinds enige jaren wordt in de schoot van het Riziv gereflecteerd over een 

duidelijk en transparant toekomsttraject voor toekomst. Ik verwijs naar het 

document bakens voor de toekomst dat samen met de stakeholders van de 

verzekering geneeskundige verzorging werd uitgewerkt naar aanleiding van 50 

jaar Riziv maar ook naar de scenario-oefening en prospectieve 



toekomstverkenning die in 2018 werd gelanceerd samen met het Tomorrow 

Lab van Living tomorrow en waarvan de resultaten medio 2020 voor verdere 

discussie aan de organen van het Riziv werden voorgelegd.  

Naar aanleiding van de voorbereiding van de begroting 2021 werd door het 

verzekeringscomité nogmaals beklemtoond dat een lange termijnvisie en een 

financieel meerjarenplan voor de zorg zich opdringt, gebaseerd op 

wetenschappelijke evidentie en duidelijk bepaalde 

gezondheidszorgdoelstellingen die aansluiten bij de reële 

gezondheidsbehoeften van de patiënten. Bovendien moet de door de regering 

verhoogde wettelijke groeinorm zorginitiatieven mogelijk maken met het oog 

op het realiseren van prioritaire gezondheidszorgdoelstellingen die leiden tot 

concrete meerwaarde voor de patiënten. 

Dit is de inzet van het traject dat vandaag een aanvang neemt en dat tot doel 

heeft om in de maand juni een verslag en beter nog een voorstel van concreet 

actieplan aan de minister over te maken waarin een duidelijk en zo stabiel 

mogelijke meerjarenapproach wordt uitgestippeld. 

Het is duidelijk dat parallel met dit traject ook andere hervormingsinitiatieven 

moeten worden verder gezet, zoals de herziening van de nomenclatuur en de 

aanpassing van de financiering van de ziekenhuizen. Ook de discussie over een 

pact met de farma- en medische technologie industrie moet in deze periode 

worden gevoerd. 

Een drukke agenda dus. De bedoeling van deze avond is u te informeren over 

de aanpak die we terzake willen volgen.  Vooraleer hier op in te zoomen zou ik 

evenwel eerst het woord willen geven aan vice premier en minister van sociale 

zaken en volksgezondheid Frank Vandenbroucke om ons  zijn visie te geven, de 

terms of reference uit te tekenen en zijn verwachtingen te formuleren naar dit 

project dat we samen met vele stakeholders in de komende maanden tot een 

goed resultaat willen brengen. 

 

Ik dank u 


